



To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: DAR AL AMAN FOR ISLAMIC FINANCE Date: 27-01-2026 09:46:44 AM Subject: Amendment of the Memorandum of Association and Art	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: دار الأمان للتمويل الإسلامي التاريخ: 27-01-2026 09:46:44 AM الموضوع: تعديل غايات وإسم الشركة
Based on the Extraordinary General Assembly meeting, which was held on 18/01/2026 to consider voting on the cancellation of all clauses contained in Memorandum of Association and Articles of Association the that refer to financing activities and business, as well as amending the company's name The decision was made by unanimous agreement of those present to cancel all those clauses and to change the company's name to become Dar Al Aman for Investment Company, please be advised that all procedures have been completed with the Companies Control Department to cancel all clauses in the Memorandum of Association and Articles of Association that refer to financing activities and amend the company's name to become Dar Al Aman for Investment Company instead of Dar Al Aman for Islamic Finance Company.	إستناداً إلى إجتماع الهيئة العامة غير العادية، والتي عقدت إجتماعها بتاريخ 18/01/2026 للنظر في التصويت على إلغاء جميع البنود الواردة في عقد التأسيس والنظام الأساسي والتي تشير إلى أعمال وأنشطة التمويل وكذلك تعديل إسم الشركة وقد إتخذت قرارها بالموافقة بإجماع الحضور على إلغاء جميع تلك البنود وتعديل إسم الشركة لتصبح شركة دار الأمان للإستثمار ش م ع، يرجى العلم بأنه تم الإنتهاء من كافة الإجراءات لدى دائرة مراقبة الشركات على إلغاء جميع البنود الواردة في عقد التأسيس والنظام الأساسي والتي تشير إلى أعمال وأنشطة التمويل وتعديل إسم الشركة لتصبح شركة دار الأمان للإستثمار ش م ع بدلاً من شركة دار الأمان للتمويل الإسلامي ش م ع.
26-01-2026	26-01-2026
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: ايهاب الهيموني	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: ايهاب الهيموني